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REFERAT AF BESTYRELSESMØDE AFHOLDT D. 16. SEPTEMBER 2014 

 

 

 
Sted: Frydenslund nr. 9  

 

Deltagere: Bent (nr. 8), Kasper (nr. 9), Lene (nr. 10), Bitten (nr. 11) Thomas (nr. 14) og 

Stefan (nr. 18). 

 

 

1. Fælles arbejdsdag 

 

Som vedtaget på sidste generalforsamling, holder vi arbejdsdag den første søndag i oktober. 

I år er det søndag d. 5. oktober kl. 14-16.30. 

 

2. Lukning af vejen 
 

Vi sender et brev til kommunen vedr. afholdelse af udgifterne til den tværgående stamvej.  

Vi henviser til vores egen trafiktælling, der viser at over 50 % af trafikken ikke er beboere på 

Frydenslund, hvilket kan betyde at kommunen skal betale en andel af vedligeholdelsen af 

vejen fremadrettet. 

 

Som alternativ opfordrer vi dem til at lukke vejen. 

 
3. Overtagelse af vejen 

 

Vi har endnu ikke modtaget materiale fra kommunen vedr. kvalitetssikring af vejen. 

Vi har kun modtaget nogle tegninger. Således kan vi risikere at overtage en vej, som efter en 

kort årrække kan give nogle uforudsete udgifter, såfremt vejen ikke er blevet udført korrekt 

fra start. 

  

Vi rykker kommunen for materialet igen, inden vi vil overtage vejen endeligt. 
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4. Økonomi 
 

Som det ser ud nu, har vi ca. kr. 18.000,- i overskud på kontoen i år, såfremt der ikke 

kommer det store til vintervedligeholdelse. 

 

5. Evt. 
 

5.1 Tryghedsvandring 

Politiet har sendt forslag til hvordan vi selv laver en tryghedsvandring i kvarteret. 

Det sættes på som punkt til arbejdsdagen d. 5. oktober. 

 

5.2 Næste møde 

Vi mødes næste gang tirsdag d. 13. januar hos Bitten. På mødet forbereder vi næste 

generalforsamling, som afholdes tirsdag d. 24. februar 2015.  

 

 

 
 

16.9.14 
 
Bestyrelsen, Grundejerforeningen Frydenslund 


